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ZÁPIS ZE 125. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO HYBRIDNĚ DNE 09. 6. 2025 

 

Přítomni senátoři: Kateřina Keplová, Anna Zouhar Adamčiková, Ondřej Beran, Šárka 

Nekvapil Jirásková, Vítězslav Prchal, David Rozen, Zdenka Šándorová, Lada Viková, Filip 

Tesař, Ladislav Vít, Zbyněk Vydra, Martina Kohoutková 

 

Omluveni: Vojtěch Budina, Natálie Eberlová, Lucie Elsnerová 

 

Hosté: prof. Čapský, dr. Krása, děkan Kubeš, proděkan Hanulík, tajemnice FF V. Kovářová, 

proděkan Válek, Mgr. Lavrenčíková 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Návrh na jmenování nové proděkanky pro doktorská a zahraniční studia – Mgr. Kamila 

Pacovská, Ph.D. 

4. Projednání žádosti o akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního 

programu Studia současného světa a člověka v prezenční formě studia  

5. Výroční zpráva o činnosti Fakulty filozofické Univerzity Pardubice za rok 2024 

6. Výroční zpráva o hospodaření Fakulty filozofické Univerzity Pardubice za rok 2024 

7. Projednání rozpočtu Fakulty filozofické na rok 2025 

8. Zpráva o činnosti AS FF za rok 2024 

9. Různé 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 12 senátorů. 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předseda senátu Vítězslav Prchal zahájil v 15:20 zasedání senátu, přivítal přítomné senátorky, 

senátory a hosty.  

Senátor Ondřej Beran byl požádán, aby se ujal role skrutátora. 

Hlasování:    12 PRO  0 PROTI   0 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Ondřej Beran. 

 

2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem jednání a požádán o případné návrhy k úpravě nebo 

doplnění. Materiály k projednání byly senátorům zaslány v řádném termínu před zasedáním. 

Do programu navíc zařazeny dva body – záměr děkana jmenovat novou proděkanku a 

projednání žádosti o akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 

Studia současného světa a člověka v prezenční formě studia  

Bez připomínek. 

Hlasování:  12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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3. Návrh na jmenování nové proděkanky pro doktorská a zahraniční studia – Kamila 

Pacovská.  

 

Děkan seznámil senátorky a senátory s důvody k nutnosti vrátit pozici čtvrtého proděkana od 

1.9.2025 a představil dr. Pacovskou.  

 

Usnesení: 

AS FF UPCE projednal záměr děkana FF jmenovat do funkce proděkanky pro doktorská 

studia a zahraničí Mgr. Kamilu Pacovskou, Ph.D. 

 

Hlasování: 12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

4. Projednání žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu Studia 

současného světa a člověka 

 

Žádost předkládá děkan. S podrobnostmi předkládaného Bc. studijního programu seznámil 

senátory prof. Čapský a dr. Krása. 

Diskuze:  

Dr. Nekvapil Jirásková – v dokumentaci je uvedeno, že dojde k navyšování úvazků 

akademických pracovníků na ÚHV, ačkoliv jsou již plně zapojeni. Požadavek: žádost o 

formální opravu v dokumentaci. 

Dr. Šándorová – v návrhu chybí uvedení předmětů, které jsou vyučovány na KVV (zejména 

psychologie a pedagogika). Děkan vysvětlil, že cílem návrhu je podpořit katedry s nižším 

počtem studentů. KAA a KVV aktuálně patří k nejvytíženějším. 

Mgr. Lavrenčíková – jaký magisterský obor navazuje na tento bakalářský program? Prof. 

Čapský odpověděl: program směřuje k magisterským specializacím v oblasti antropologie, 

filosofie a historických programů. 

Dr. Viková – Obavy z odlivu studentů z KSKA. Nemožnost studovat na Mgr. z důvodu malého 

zapojení praktických předmětů, na kterých se následně staví na navazujícím magisterském 

studiu KSKA.  

Dr. Tesař – není program příliš široce koncipovaný? Jak bude vyhodnocována jeho 

úspěšnost? Má fakulta dostatečnou kapacitu na případné opakování pokusu nové akreditace? 

Reagoval dr. Krása - Program je koncipován jako inovativní, s každým semestrem zaměřeným 

na konkrétní téma, která tvoří průsečík napříč fakultou. Obdobné programy v ČR v současnosti 

neexistují – jde o nový koncept. Reagoval také pan děkan – musíme inovovat stávající SP a 

rozvíjet nové v plánu je také dále například navazující magisterský učitelský program pro 

střední školy. 

 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal předloženou žádost o akreditaci 

bakalářského studijního programu v českém jazyce Studia současného světa a člověka 

v prezenční formě studia.  
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Hlasování:   12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

Žádost bude předložena Vědecké radě FF k projednání a schválení dne 13. června 2025. 

Odchod 16:15 dr. Krása, prof. Čapský 

5.Výroční zpráva o činnosti Filozofické fakulty za rok 2024 

Senátorům byla zpráva o činnosti zaslána k prostudování spolu s ostatními materiály před 

dnešním jednáním. Děkanem byla podrobně představena dnes na shromáždění Akademické 

obce FF UPCE. 

Bez připomínek. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje Výroční zprávu o 

činnosti Fakulty filozofické za rok 2024. 

Hlasování:   12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

6. Výroční zpráva o hospodaření Filozofické fakulty za rok 2024 

Senátorům byla zpráva o hospodaření zaslána k prostudování před dnešním jednáním. 

Zprávu o hospodaření představila na zasedání Akademické obce FF UPCE tajemnice fakulty 

Ing. Kovářová. 

Bez připomínek a dotazů. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje Výroční zprávu o 

hospodaření FF za rok 2024. 

Hlasování:  12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

7. Projednání rozpočtu Fakulty filozofické na rok 2025 

S návrhem rozpočtu senátory seznámila tajemnice fakulty. Podrobně okomentovala jednotlivé 

body. 

 

Rozpočet FF UPCE představila na zasedání Akademické obce FF UPCE tajemnice fakulty 

Ing. Kovářová. 

Rozpočet Fakulty filozofické na rok 2025 se sestavuje v souladu se zákonem č. 111/1998 Sb., 

o vysokých školách jako součást rozpočtu Univerzity Pardubice. Rozpočet Fakulty filozofické 

definuje dotační prostředky a ostatní finanční zdroje, se kterými je fakulta oprávněna 

disponovat. 

V roce 2025 bude fakulta hospodařit s částkou 175 732 tis. Kč, z toho 171 657 tis. Kč připadá 

na neinvestiční akce a 4 075 tis. Kč připadá na investiční akce. Celkově došlo v neinvestičních 

prostředcích k nárůstu o 12,20 % oproti plánovanému rozpočtu roku 2024. Tento nárůst vznikl 

ve třech hlavních položkách rozpočtu fakulty (příspěvek, DKRVO, granty a projekty), přičemž 

největší nárůst sledujeme v letošním roce v položce příspěvku. 
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Rozpočet fakulty je sestaven jako vyrovnaný. Investiční a neinvestiční prostředky jsou 

rozpočtovány odděleně. 

Usnesení 

Akademický senát projednal a schválil rozpočet Fakulty filozofické UPCE na rok 2025. 

Hlasování:  12 PRO  0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

Děkan Kubeš poděkoval za projednání a schválení předložených zpráv a rozpočtu.  

 

8. Zpráva o činnosti AS FF za rok 2024 

Zpráva o činnosti akademického senátu byla přednesena bývalou předsedkyní Mgr. 

Lavrenčíkovou dnes na zasedání akademické obce. 

Bez připomínek. 

Mgr. Lavrenčíková sdělila nutnost větší propagace senátu FF UPCE. 

Děkan poděkoval bývalé předsedkyni Lavrenčíkové za svou práci jako bývalé předsedkyně 

senátu FF UPCE. 

Nynější předseda poděkoval všem bývalým senátorkám a senátorům z minulého funkčního 

období. 

Usnesení 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schválil zprávu o činnosti 

Akademického senátu FF UPCE za kalendářní rok 2024.   

Hlasování:  12 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

 

8. Různé 

 

Předseda senátu stanovil pravidelné schůze senátu do konce roku 2025, a to vždy na pondělí 

13:30, jednou měsíčně. Konkrétně se jedná o 22.9., 20.10. a 24.11. Na listopadovém zasedání 

bude stanoven harmonogram na další rok 2026. 

 

Vítězslav Prchal poděkoval všem za účast a diskusi a v 16:25 hodin zasedání ukončil. 

 

 

Vítězslav Prchal v.r. 

předseda AS FF UPCE 

 

V Pardubicích, 9. 6. 2025 

 

Zapsala: Ing. Zuzana Petrlíková 


